
PROTOKÓŁ NR XLVI/2010
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 10 listopada 2010 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 20 40

Nieobecni radni: Wolski Krzysztof, Wolter Marian, Halina Kwiatkowska, Eugeniusz Kołodyński, 
Mielcarek Tomasz

Ad 1 a
Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę już o uwagę otwieram XLVI sesję Rady Miejskiej w 
Węgorzynie,  Witam  wszystkich  przybyłych,  Wysoką  Radę,  zacne  gremium,  gości,  sołtysów, 
dyrektorów i kierowników jednostek oraz osoby nagrodzone gryfem pomorskim. Witam również 
młodzież  która  uświetni  naszą  sesję  jest  to  ostatnia  sesja  w tej  kadencji.  Na  podstawie  listy 
obecności stwierdzam prawomocność obrad. (Lista obecności radnych stanowi załącznik nr  
1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  załącznik  nr  2,  lista  obecności  gości  stanowi  
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu).  Dzisiejszy dzień 10 listopada jest przede dniem 
obchodów święta  Niepodległości  chciałabym uczcić  pamięć  naszych  ojców,  dziadków którzy 
zginęli  walcząc  o  niepodległą  Polskę,  dlatego  proszę  wszystkich  o  powstanie  i  minutą  ciszy 
oddanie im hołdu.

- 1 minuta ciszy -

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, przedstawienie porządku sesji. Pani Burmistrz czy 
Pani chce coś wnieść do porządku sesji?

Pani Burmistrz –  Wysoka Rado wprowadzam do porządku sesji zmianę uchwały budżetowej i 
uchwałę w sprawie podatku rolnego i zmiany deklaracji podatkowej

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski lub uwagi do 
porządku? nie widzę. ja oczywiście chciałabym dla porządku odnieść się do punktu 6 podjęcie 
uchwał w sprawie mamy dwa punkty w sprawie budżetu i oczywiście jeden wycofuje i 
wprowadzam nowy projekt uchwały wprowadzony przez Panią Burmistrz. kto jest za 
wprowadzeniem wnioskowanych projektów przez Panią Burmistrz proszę o podniesienie ręki kto 
jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za przyjęciem porządku w zmienionej formie. kto 
jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0

PORZĄDEK OBRAD
1Sprawy regulaminowe: 
1. otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
2. przedstawienie porządku sesji
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3. przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej z dnia 28.10.2010 roku
I.I. Rozpoczęcie programem artystycznym z okazji 11 listopada
II.II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych
III.III. Sprawozdanie: 

a) Komisji Budżetowo- Gospodarczej – druk nr 1
b) Komisji Społeczno- Oświatowej – druk nr 2
c) Komisji Rewizyjnej – druk nr 3

2Informacje:
a)a) informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)

IV.IV. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010 – druk nr 4
2. zmieniająca  uchwałę  Nr  XXIV/240/2008  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie  z  dnia  27 

listopada  2008  r.  w  sprawie  określenia  wzorów  formularzy  informacji  i  deklaracji 
podatkowych – druk nr 5

3. obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego – druk nr 6
V.V. Przedstawienie protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie z 

kontroli  przeprowadzonej  w  dniach  11.05.2010r.,  12.05.2010r.,  20.09.2010r., 
13.10.2010r.kontroli  przyznania  dotacji  na  realizację  zadania  kultury  fizycznej  i  sportu 
poprzez prowadzenie sekcji piłki nożnej na rzecz mieszkańców gminy w 2009 roku oraz 
przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Węgorzynie – druk nr 6

VI.VI. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na 
poprzednich sesjach

VII.VII. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
VIII.VIII. Podziękowania dla radnych, sołtysów, dyrektorów jednostek gminnych, jednostek 

działających na rzecz Gminy, wręczenie odznaczeń
IX.IX. Wolne wnioski i komunikaty
X.X. Zakończenie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej z dnia 28 
października 2010 roku szanowni radni w związku z tym, iż ostatnia sesja odbyła się nie całe dwa 
tygodnie temu Biuro Rady nie zdążyło spisać protokołu i nie możemy go dzisiaj przyjąć. Sprawy 
regulaminowe zostały wyczerpane a drugi punkt naszych obrad jest program artystyczny z okazji  
11 listopada i bardzo proszę o zabranie głosu naszą młodzież.

- Program artystyczny przygotowany przez uczniów – 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – życzyłabym sobie i Państwu aby ten nastrój trwał do końca 
dzisiejszej  sesji  chociaż.  Przechodzimy  do  kolejnego  punktu  interpelacje,  wnioski  i  zapytania 
radnych proszę Państwa radnych o zabieranie głosu. Radny Kłosiński proszę

Radny Kłosiński – mam zapytanie do mojego sołtysa bo już tyle razy do niego zgłaszałem i 
kiedy będą uporządkowane, bo one wszystkie leżą i kolidują z jazdą i chyba jak coś się stanie to 
Pan sołtys  zareaguje  w tym temacie,  bo ja  już parę razy się  do niego zwracałem a on mnie  
lekceważy  

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos? proszę 
radny Cierpisz

Radny Cierpisz – ja chciałbym ponowić interpelację radnego Szymki a mianowicie jadąc do 
Cieszyna  na  łuku  te  modrzewie  były  prywatnie  nasadzone  i  teraz  całkowicie  zasłaniają 
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widoczność. To jest  jedna a druga dotyczy Węgorzynka tam chodzi o jedną wywrotkę jakiejś 
szlaki czy żwiru do dwóch posesji na wiosnę to już nie będzie można jak dojechać.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Hlib proszę

Radny Hlib – chciałbym zapytać o realizację mojej interpelacji złożonej na sesji 28 października 
2010 roku dotyczącej  oświetlenia  na  blokowisku oraz ustawienia tych czujek które  świeca  na 
wioskach teraz po zmianie czasu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Wiceprzewodniczący Rady proszę

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Szymko –  na  ostatniej  sesji  nie  powinno  być 
interpelacji ale nie bardzo nowej Radzie zostawić jakiś prezent Pani Burmistrz ja chciałbym się 
przypomnieć o tej wyremontowanej drodze w Sielsku ona jest fajna dobra ale natomiast warunki 
pogodowe  opady  deszczu  pokazują,  że  jest  problem  z  odprowadzaniem  wody  i  ten  temat 
uważam, że należy załatwić to nie tylko na naszej drodze gminnej ale również i powiatowej na 
tym odcinku w którym zarządza powiat jeżeli nie zrobimy porządku z wodą to uważam, że ta 
droga nie posłuży długo mieszkańcom 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –kto  jeszcze  z  Państwa  radnych?  Ja  również  chciałabym 
zabrać głos mam tutaj  kilka spraw najemcy z Kopernika 11/7 tak zwane baraki  jest to lokal  
mieszkalny składający się z pokoju z kuchnią sprawa dotyczy zgody na przepisanie umowy najmu 
na córkę tej osoby która tam zamieszkuje ta Pani jest schorowana, leciwa ponieważ ma 86 lat 
wymaga całodobowej  opieki.  Dodam tylko  tyle,  że  jeśli  umieścilibyśmy ta  Panią  w zakładzie 
opiekuńczym koszt gminy pokrywający przebywanie tej Pani tam byłby bardzo duży więc ja tutaj  
wnioskuję o to aby Pani Burmistrz jednak wyraziła zgodę i przepisała tą umowę najmu to nie są  
ludzie napływowi to są nasi mieszkańcy. Sprawa z Sielska chodzi o lustro drogowe umożliwiające,  
poprawiające  bezpieczeństwo na  drodze,  bo  to  lustro  jest  zbite  zdemontowane  i  został  sam 
słupek albo zamontować nowe albo zdemontować całkiem. Oświetlenie w Cieszynie to pewnie 
jest ta sama sprawa co radny Hlib poruszał i nie wiem czy były przestawiane ale o godzinie w 
której już jest ciemno i powinno się oświetlenie świecić tego oświetlenia  nie ma zapalonego więc 
to też trzeba by było uporządkować interpelacje mieszkańców dotyczą również hali sportowej 
mieszkańcy wyrażają chęć korzystania w weekendy z hali sportowej bym prosiła o uregulowanie 
spraw  związanych  z  halą  uzgodnienie  z  osoba  zarządzającą  i  umożliwienie  korzystania 
mieszkańców  z  hali  również  w  weekendy.  Mieszkańcy  osiedla  40-lecia  zgłaszają  problem  z 
kotłownią  i  z  brakiem  zasieków  na  odpady  z  kotłowni  na  ten  żużel  tych  zasieków  nie  ma 
usypywane są obok śmietniska komunalnego kupki na te kupki lądują również śmieci lokatorów 
mieszkańców, robi się nie ciekawie a wystarczyłoby wybudować lub zorganizować takie zasieki  
typowo dla tego żużlu a jeśli chodzi o samą kotłownie jest ona bardzo awaryjna od piątku od 5 
listopada  mieszkańcy  nie  mają  ciepłej  wody  mają  również  zimno  w  mieszkaniach.  Takie 
informacje do  mnie docierały od mieszkańców i mam pytanie czy ten piec nie można by było 
zamienić na ten który był zdemontowany w Szkole Podstawowej w Węgorzynie, bo to nie był  
Satry piec i nie wiem co się z nim stało może byłby przydatny tam na osiedlu i jeszcze jedna 
sprawa też dotycząca mieszkań komunalnych Runowska nr 3 mieszkanka tego lokalu prosi  o 
interwencję,  bo leje  się  jej  woda opadowa w pokoju podstawia  wiadra ponieważ po ścianach 
cieknie jej woda ma zawilgoconą całą ścianę sprawa chyba się rozbija o oczyszczenie rynny i  
podłączenie rynny tak aby ta woda nie lała się po ścianie i druga związana  z tym rzecz ta woda 
odprowadzona przez rynny zalewa podwórze i piwnice, więc proszę się tą sprawą również zająć. 
Radny Kłosiński proszę jeszcze raz
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Radny  Kłosiński –  jak  Pani  była  u  nas  na  zebraniu  na  którym ustalaliśmy  budżet  sołecki  
obiecała Pani, że wystosuje Pani pismo do dróg powiatowych żeby zabrali te śmieci bo słuchajcie 
Państwo ktoś dał pieniądze tym ludziom którzy pozbierali te śmieci i teraz one leżą na poboczu i 
różnie czy to lisy czy psy czy też ludzie może ktoś zaglądał do tego i jadąc z Węgorzyna do 
Przytonia a z Przytonia jadąc do Rogówka na Lesięcin, niestety tyle śmieci co tam leży niektórzy 
to chyba nawet złośliwie to robią bo wywalają tam tez ubrania ja już zgłaszałem w tamtym roku  
jak  zgłaszałem  do  Zarządu  Dróg  i  też  oni  tego  nie  posprzątali.  Pani  Burmistrz  proszę 
wystosować pismo aby oni zabrali jeszcze przed zimą te śmieci.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jak to już wszystko to może jeszcze Państwo sołtysi chcieli 
by zabrać głos? Bardzo proszę sołtys Korcz

Sołtys Korcz – ja już zgłaszałem kiedyś aby tą drogę Mielno Trzebawie poszerzyć mijanie jest  
bardzo niebezpieczne a wyprzedzanie to już nie ma o czym mówić i trzeba coś z tym zrobić

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa sołtysów? a może z 
mieszkańców  obecnych?  nie  widzę  uważam  punkt  za  wyczerpany.  Kolejny  punkt  to 
sprawozdania. Pierwszy punkt to sprowadzanie nr 1 dotyczy działalności Komisji Budżetowo – 
Gospodarczej Rady Miejskiej w Węgorzynie od początku roku 2010 do 30 października czy ktoś 
z radnych ma jakieś uwagi do tego sprawozdania? Jeśli nie ma przechodzimy do kolejnego kolejne 
sprawozdanie na druku nr 2 dotyczy działalności Komisji Społeczno – Oświatowej w tym samym 
okresie czy są jakieś uwagi albo wnioski? nie widzę. Kolejne sprawozdanie z Komisji Rewizyjnej 
tez w tym okresie czy są jakieś wnioski lub uwagi? nie widzę. Uważam ten punkt za wyczerpany.  
Kolejny piaty to informacje, informacja Burmistrza z działalności  między sesjami ustana Pani 
Burmistrz proszę.

Pani Burmistrz – Wysoka Rado chciałam przedstawić ponieważ jest to już ostatnia sesja w tej 
kadencji przygotowałam sprawozdanie z Burmistrza z pracy w kadencji i chciałabym Państwu 
radni i sołtysi dostali w wersji papierowej ale urząd przygotował prezentację multimedialna także 
myślę,  że  takie  podsumowanie  Burmistrza  i  Rady  na  zakończenie  kadencji  jest  dobrym 
materiałem do oceny pracy samorządu terytorialnego 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –jeszcze  chwileczkę  Pani  Burmistrz  bo  mieliśmy 
przedstawienie porządku sesji i nie wnosiła Pani tych zmian może zrobimy przerwę  

 Pani Burmistrz – przedstawiła prezentację multimedialną

- prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu -

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja przepraszam Pani Burmistrz ale Pani tak poza porządkiem 
tą prezentację nam tutaj pokazuje mamy w tej  chwili  gościa który nie może czekać a wręcza  
odznaczenia i cały porządek nam walnął w tym momencie 

Pani Burmistrz –dobrze

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja przepraszam Państwa teraz miała być przerwa ale niestety 
nie chciałabym fatygować gościa bo przyjechał do nas z daleka i chciałabym prosić Radę aby 
przesunąć  punkt  wręczenia  odznaczeń  gryfów  w  tym  teraz  momencie.  Czy  Państwo  radni 
wyrażają zgodę jeśli tak to proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 10 radnych, głosowało: 
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Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę poprosić Panią. Witamy serdecznie Panią Izabelę Grabowską 
jest radna sejmiku. Szanowni Państwo z przyjemnością informuję, iż dla rozwoju Pomorza zachodniego 
uchwała  nr  1966/10  z  dnia  z  dnia  29  października  2010  roku  Zarząd  Województwa 
Zachodniopomorskiego  wyróżnił  srebrną  odznaka  honorową  Gryfa  Pomorskiego  następujące  osoby, 
wyczytując te osoby prosiłabym aby Państwo wystąpili a powiem kogo mam na myśli. Wnioskodawcą był  
Urząd  Miejski  w  Węgorzynie  zaś  rekomendowane  te  wnioski  były  przez  inne  podmioty  będę  z  
uzasadnienia przybliżać Państwu sylwetkę tych osób odznaczonych. Pani Modesta Dębicka zamieszkała w 
Łobzie jest emerytowanym nauczycielem dyplomowanym Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim, z 
38-letnim stażem pracy w zawodzie.
Od  1985  roku  pełniła  funkcję  opiekuna  Szkolnej  Izby  Pamięci  przekształconej  później  w  Muzeum 
Szkolne. Wyróżniała się podejmowaniem wielu działań służących podniesieniu jakości pracy szkoły. Pani 
Modesta Dębicka corocznie przygotowywała imprezy środowiskowe o zasięgu powiatowym: "Postrzyżyny 
Piasta"; "Mikołaj Kopernik"; "Powstanie Warszawskie"; "Sydonia"; "Syberia-Golgota". Utrzymywała ścisłą 
współpracę ze Związkiem Sybiraków i Związkiem Kombatantów. Wraz z uczniami czynnie uczestniczyła 
w działalności tych związków. Jako czynny nauczyciel opracowywała i upubliczniała materiały dydaktyczne 
w formie programów: - "Dziedzictwo kulturowe w regionie" -1999 r.; "Lekcje muzealne" - 2001-2005; 
"Historia Muzeum Szkolnego, Historia Patrona Szkoły" - 2002 r. "Słowniczek gwary regionu" - 2003 r.  
"przyśpiewki,  piosenki i  zwyczaje przodków" - 2004  r.  Była inicjatorką akcji  charytatywnych na rzecz 
Domu Małego Dziecka w Stargardzie Szczecińskim oraz Schroniska dla zwierząt w Kiczarowie w latach 
2000-2002.W 1985 r. otrzymała Nagrodę Specjalną Kuratora Oświaty i Wychowania w Szczecinie. W 2003 
r. Pani Modesta otrzymała Odznakę Koła Sybiraków. Nie ma Pani Modesty czy upoważniła Panią dyrektor  
do odbioru?

Pani Śmigielska - nie

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejna osoba to Pani Jadwiga Krasnodębska do Węgorzyna 
przybyła w 1948r. w 1963r po ukończeniu Liceum Pedagogicznego w Stargardzie podjęła pracę w 
Szkole  Podstawowej  w Węgorzynie  i  pracowała  w niej  do  05.05.  2000r  a  do 31.08.2003r  w 
Gimnazjum w Węgorzynie.  Przeszła na emeryturę po 40 latach pracy.  Po tym okresie uczyła 
jeszcze  w  niepełnym  wymiarze  godzin   do  ubiegłego  roku  szkolnego.  W  latach  1972-75 
pracowała jako wizytator metodyk matematyki w Inspektoracie Oświaty w Łobzie. W latach 1985 
-91 pełniła funkcję zastępcy dyrektora szkoły podstawowej w Węgorzynie, a w roku szkolnym 
1991/92 była dyrektorem tejże szkoły. Praca  jej była oceniana pozytywnie przez przedstawicieli  
Kuratorium  trakcie  wizytacji  problemowych.  Za  wyróżniające  efekty  w  pracy  dydaktycznej, 
opiekuńczej  i  wychowawczej  otrzymała  liczne  nagrody  dyrektora  szkoły,  inspektora  oświaty, 
dyrektor Delegatury KOiW, Burmistrza Miasta i Gminy a także Ministra Oświaty i Wychowania.  
Otrzymała  również  odznaczenia  państwowe:  Brązowy Krzyż  Zasługi  w 1976r.   Złoty  Krzyż 
Zasługi w 1987r.  Ponadto: pracowała w harcerstwie jako instruktor, organizowała i prowadziła 
obozy  harcerskie,  prowadziła  sklepik  szkolny  i  w  ramach  tej  pracy  pozyskiwała  dla  szkoły 
niezbędne pomoce, a pracującym uczniom organizowała wycieczki szkolne. W latach 1998- 2002 
była radną Rady Miejskiej w  Węgorzynie, członkiem Zarządu Gminy i Miasta oraz członkiem 
Komisji Społeczno- Oświatowej i koordynatorem oświaty w Gminie Węgorzyno. Sama pochodzi 
z rodziny o tradycjach nauczycielskich i jest trzecim pokoleniem uprawiającym ten zawód, dlatego 
wykonywała go z pasją i zamiłowaniem.  Bardzo proszę Panią o wystąpienie. Kolejna osoba to 
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Pan Andrzej Sak Otrzymał Brązowy Medal Zasługi dla obronności kraju w czasie pobytu w Korei 
Północnej.  Stworzył  pierwszą  organizację  turystyczną na  wolontariacie  łącznie  z  powołaniem 
stowarzyszenia.  Otrzymał  odznaczenia  za  zasługi  dla  rozwoju  agroturystyki  w  województwie 
zachodniopomorskim.  Był  członkiem  Rady  Turystyki  przy  Urzędzie  Marszałkowskim  w 
Szczecinie. Autor audycji radiowych nt. agroturystyki w województwie zachodniopomorskim w 
celu  uruchomienia  informacji  turystycznej.  Przewodniczący  Komitetu  Obywatelskiego  w 
dzielnicy Bezrzecza w Szczecinie w latach  1991 – 1999. W latach 1981- 1986 sponsor Klubu 
Sportowego Łącznościowiec przynależnego do okręgu Poczty w Szczecinie. Bardzo proszę Pana 
również.  Kolejna  osoba  to  Pan  Bronisław  Hantke  od  1970  objął  stanowisko  kierownika 
Przychodni  Rejonowej  w  Węgorzynie  i  lekarza  rejonowego,  obejmując  jednocześnie  opieką 
konsultacyjną punkty felczerskie w Cieszynie Łobeskim i Sielsku, oraz Izbę Porodową i Żłobek 
Miejski  w  Węgorzynie.  Funkcję  tą  pełnił  przez  prawie  30  lat  tj.  do  końca  roku  1999.  Pan 
Bronisław Hantke jest do tej pory lekarzem jak wszyscy wiemy i udziela nam pomocy i dba o 
naszych mieszkańców .przez 40 lat związany jest z gminą Węgorzyno pracując w Przychodni, 
następnie w NZOZ lecząc mieszkańców  kilku pokoleń. Bardzo prosimy Pana również do nas.  
Pan Henryk Szproch Druh Henryk Szproch w 1970 r. wstąpił do Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Węgorzynie  jako  kierowca.  Zamieszkuje  na  terenie  strażnicy.  Do  dnia  dzisiejszego  czynnie 
angażuje się w prace związane z poprawą warunków pracy w tutejszej jednostce  Zawsze był w 
pełnej gotowości do niesienia pomocy poszkodowanym. a pełniąc funkcję kierowcy przez 35 lat  
nie spowodował żadnego wypadku i kolizji, a powierzony sprzęt był zawsze sprawny i gotowy do 
akcji ratowniczo- gaśniczej. Pełnił funkcje prezesa OSP, gospodarza jednostki. Jest wzorem dla 
młodego  pokolenia.  Za  swoją  służbę  i  zaangażowanie  społeczne  wielokrotnie  wyróżniany  i 
nagradzany. W 1974 - Brązowy Medal za zasługi dla pożarnictwa 1979 - Srebrny Medal za zasługi  
dla pożarnictwa 2000 - Złoty Medal za zasługi dla pożarnictwa 2010 – Złoty Znak Związku. W 
2010 r. nadanie mu Złotego Znaku Związku – najwyższego odznaczenia związkowego spełniło 
oczekiwania wszystkich strażaków z powiatu łobeskiego. Prosimy Pana do nas. Kolejny Druh 
Bernard Dmochowski w 1962 r.  wstąpił  do Ochotniczej  Straży Pożarnej  w Runowie .  Pełnił  
funkcję naczelnika straży.  Obecnie zajmuje stanowisko Prezesa OSP Runowo.. Za swoją służbę i  
zaangażowanie społeczne wielokrotnie wyróżniany i nagradzany. Brązowy Medal  Za zasługi dla 
poż.1985r. Srebrny Medal za zasługi dla poż.1989r. Złoty Medal za zasługi dla poż. 2000 r. Od 
1972 r. jest członkiem PCK.  Dwukrotnie był Radnym Rady Gminy (w latach 1988-1992 i 1998-
2002).  Przez  wiele  lat  mieszkańcy  Sołectwa  Runowa  powierzali  mu  funkcje  Sołtysa.  Bardzo 
prosimy.  Nie  ma  Pana.  Kolejna  osoba  to  druk  Tadeusz  Słomiński  w  1967  r.  wstąpił  do 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Sielsku . Od 1973r. do 1979 r. pełnił funkcję naczelnika straży.  
Brązowy Medal za zasługi dla poż.1994r. Srebrny Medal za zasługi dla poż.2000r.Złoty Medal za 
zasługi dla poż. 2010 r. Od 2007 powierzono mu funkcję Prezesa OSP, z której wywiązuje się 
wzorowo. Obecnie jest sołtysem sołectwa Sielsko, bardzo proszę również Pana.  Pan Zieliński 
Wojciech od 21.06.1986 do 21 lutego 1995 roku został  powołany  na stanowisko kierownika 
Zakładu Rolnego w Przytoni. W latach 1984 - 1988 roku był radnym Rady Narodowej Miasta i 
Gminy w Węgorzynie. 
W trakcie pracy zawodowej  otrzymał  w 1984 roku  Medal 40-lecia oraz w 1985 roku Srebrny Krzyż 
Zasługi. W lutym 1995 roku po rozwiązaniu Kombinatu PGR w Węgorzynie wydzierżawił Zakład Rolny 
w Przytoni, który prowadzi do chwili obecnej.  Pan Zieliński  jest zaangażowany w sprawy lokalne dot. 
rolnictwa,  brał  udział  w  pracach  wielu  komisji  związanych  z  łowiectwem  i  rolnictwem.  Ceniony  w 
środowisku lokalnym za rzetelność i pracowitość. Uprzejmie proszę Panią Izabelę Grabowską o wręczenie 
odznaczeń.

- Wręczanie odznaczeń - 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłaszam 20 minutową przerwę

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  opinia  komisji 
Budżetowo Gospodarczej  w składzie  Jan  Mazuro Przewodniczący,  Jan  Szymko członek  oraz 
Komisja  Społeczno  Oświatowa  w  skaldzie  Przewodnicząca  Jadwiga  Kamińska,  Adam  Hlib 
członek,  Zbigniew  Wilk  członek.  Komisja  projekt  uchwały  na  druku  nr  4  zaopiniowała 
pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, kto z Państwa radnych ma jakieś wnioski lub uwagi 
do  tego  projektu  uchwały?  Nie  widzę.  Przechodzimy do głosowania.  Kto  jest  za  podjęciem 
uchwały w treści jak jest to na druku nr 4. kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Radny Kaliciński opuścił salę obrad
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 9 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała nr XLVI/548/2010
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010
uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kaliciński nie obecny na Sali. Kolejny projekt uchwały 
na druku nr 5 w sprawie zmiany deklaracji, proszę komisję o opinię.

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –obydwie komisje miały ten 
projekt uchwały na posiedzeniu komisji i ten projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś wnioski lub uwagi do tego projektu 
uchwały? nie widzę. kto jest za przyjęciem projekt uchwały na druku nr 5 proszę o podniesienie 
ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 9 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała nr XLVI/549/2010
w sprawie zmieniająca uchwałę Nr XXIV/240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 

27 listopada 2008 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych

uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – na druku nr 6 jest uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu 
żyta. proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisje również miały ten 
projekt uchwały na posiedzeniu i nie wniosły żadnych uwag

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym 
temacie? nie widzę. kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 6 proszę o podniesienie ręki kto 
jest za 
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Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 9 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała nr XLVI/550/2010
w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego

uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejną uchwałę mamy ale w następnym punkcie w porządku 
obrad.  Punkt  7  przedstawienie  protokołu komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Węgorzynie  z 
kontroli przeprowadzonej w dniach 11.05.2010r., 12.05.2010r., 20.09.2010r., 13.10.2010r.kontroli 
przyznania dotacji  na realizację zadania kultury fizycznej i  sportu poprzez prowadzenie sekcji 
piłki nożnej na rzecz mieszkańców gminy w 2009 roku. Czy Państwo radni mają jakieś uwagi do 
protokołu komisji? nie widzę. Przechodzimy do drugiej części przedstawienie projektu uchwały w 
sprawie  przyjęcia  wniosków  komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie.  Jeśli  są  jakieś 
wnioski lub uwagi to proszę? nie widzę.  Przechodzimy do głosowania kto jest  za przyjęciem 
wniosków komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie kto jest za podjęciem tej uchwały 
proszę o podniesienie ręki 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 9 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 0
Wstrzymało się – 0

Uchwała nr XLVI/551/2010
w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Węgorzynie

uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – punkt 8 odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na 
interpelacje złożone na poprzednich sesjach. Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz – odpowiedzi na interpelacje radny Kłosiński sprawa gałęzi droga powiatowa i 
również interpelacja druga w sprawie worków, które stoją przy drogach powiatowych to tutaj tą 
interpelację na piśmie przekażemy do dróg powiatowych. Ja już informowałam dyrektora, że do 
tych akcji mają kupować worki kolorowe od Pana Makarskiego bo jeżeli stoi worek kolorowy to 
Pan Makarski zabiera w ramach ceny worka. Jak oni dają czarne worki to można powiedzieć, że  
one są niczyje.  Kolejna interpelacja  Pan radny Cierpisz drzewa to do sprawdzenia.  Następnie 
Węgorzynko  żwir  do  utwardzenia  wjazdu  to  na  pewno  chodzi  o  utwardzenie  drogi  dobrze 
zapisaliśmy. Pan radny Hlib oświetlenie w Mieszewie zgłoszone jest to do energetyki i powinni to  
naprawić. Wszystkie wsie tam gdzie się nie przestawiły zegary zgłoszone jest do energetyki.

 Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kaliciński powrócił na salę obrad

Pani Burmistrz – Sielsko droga to jest kwestia planowania i remontów w nowej kadencji

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz ale w projekcie było odwodnienie tej drogi i 
widocznie coś było nie tak wykonane albo w ogóle nie było wykonane 
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Pani Burmistrz –to było wykonane odwodnienie pewnie na części drogi a Pan radny pewnie 
mówi o pozostałej części drogi odwodnienia. Jeżeli nie ma w ogóle odwodnienia to ta woda z pól  
się zgromadzi na drodze także generalnie po takich deszczach jest pół gminy zalane. Pani radna 
Kuźmińska  interpelacja  na  Kopernika  11  dotyczy  zmiany  umowy  najmu  odmówiłam  tutaj  
przepisania umowy na córkę ponieważ córka jest zameldowana w innym mieście a teraz czasowo 
opiekuje się matką także po zameldowaniu praktycznie byśmy ten lokal utracili  ponieważ jest 
wejście  najemcy  z  mocy  prawa  więc  nie  ma  tutaj  jakby  potrzeby  zmiany  umowy  na  córkę 
ponieważ opieka nad matką nie ma nic z zameldowaniem, ma zameldowanie ta Pani czasowe 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie może mieć stałego bo na to wyraża zgodę Pani to jak 
sobie ma załatwić sama?

Pani  Burmistrz –ma  zameldowanie  czasowe  i  na  dzisiaj  takie  rozwiązanie  mogę  przyjąć. 
Zameldowanie  tej  Pani  na  stałe  w przypadku  śmierci  jej  córki  wchodzi  w najem mieszkania  
komunalnego. Następna interpelacja Sielsko zbite lustro to lustro jest ciągle niszczone także my 
to  monitorujemy  i  powiat  w  ramach  funduszy  naprawia  to  lustro.  Oświetlenie  Cieszyno 
przestawienie zegarów to już mówiliśmy, że energetyka robi na bieżąco i interpelacja dotycząca 
hali sportowej w weekendy sprawę przekażemy do Gimnazjum bo tam jest regulamin korzystania  
z hali  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –wszystko  się  zgadza  ale  może  nie  chodzi  o  dodatkowe 
porozumienie ale wypracowanie zasad bo pracownicy którzy obsługują hale to są pracownicy 
normalnie 40 godzin tygodniowo więc tutaj albo za dodatkowe pieniążki które powinny wyjść z 
gminy  o  to  mi  chodzi  żeby  po  prostu  gmina  wypracowała  możliwość  korzystania  przez 
mieszkańców w weekendy 

Pani Burmistrz –zastanowimy się nad ta sprawą z Panią dyrektor. Osiedle 40-lecia kotłownia i 
zasiek,  zasiek  w  tym  roku  właśnie  rozebraliśmy  ponieważ  za  każdym  razem  jak  żużel  jest 
wybierany przez sprzęt Pana Makarskiego to ta łyżka niszczyła ten zasiek i tak popękał, że się  
rozsypał i w tej chwili uzgodniliśmy z Panem Makarskim, że wystawia kontener jak został cały 
żużel został wybrany i wywieziony i teraz postawimy kontener i teraz palacze będą wrzucać żużel  
do  kontenera  i  zasiek  nie  jest  potrzebny  bo  z  niego  tez  jest  wywiewany.  Kotłownia  jest  
eksploatowana i awarie się zdarzają w czwartek zdarzyła się awaria i zaczęło przeciekać w piątek 
piec na ciepłą wodę i w poniedziałek usunęliśmy awarię popołudniu już poszła ciepła woda 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –a gdzie piec z podstawówki? bo tam i tak trzeba wymienić 
ten piec

Pani Burmistrz –tak kotłownia można powiedzieć, że jest stara i na okrągło są piece spawane i  
sprawę kotłowni trzeba rozwiązać przez kompleksową modernizację. Runowska nr 3 przecieka 
dach przekażemy do pracownika.  Radny Kłosiński  zgłaszał  worki  to już wyjaśniłam więc  to 
wszystkie interpelacje. Pan sołtys Korcz zgłaszał sprawę poszerzenia drogi więc porozumiałam 
się z powiatem, że jeszcze chce w listopadzie chce skierować na drogę Podlipce Dłusko jest taka 
maszyna do poszerzania jedzie i zbiera ten naniesiony piasek. W tej chwili ta maszyna kończy 
drogi  na  Resku  i  jest  ustalone,  że  do  końca  listopada  powinna  wejść  na  Podlipce  Dłusko. 
Uzgodnię aby wykonał jeszcze tą drogę którą zgłaszał Pan sołtys. To wszystkie odpowiedzi na 
interpelacje. Dziękuję.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –informacje przewodniczącej Rady o działaniach podjętych w 
okresie między sesyjnym trwało to nie całe dwa tygodnie do zwykłych moich czynności należało 
zwołanie  sesji,  przygotowanie  dokumentów,  spotkania  z  mieszkańcami,  rutynowa  praca 

Strona 9 z 10



Przewodniczącego  Rady.  Mamy  10  punkt  podziękowania  dla  radnych,  sołtysów,  dyrektorów 
jednostek  gminnych.  Szanowni  Państwo  mamy  ostatnią  sesję  w tej  kadencji  do  12  listopada 
jesteśmy radnymi Rady Miejskiej będą nowe wybory będzie nowy skład Rady Miejskiej więc w 
tym miejscu chciałabym podziękować wszystkim z którymi współpracowałam, z którymi Rada 
współpracowała dodatkowo mamy 20 lecie samorządu terytorialnego i mam z tej okazji zaszczyt  
wręczyć i podziękować Listy Gratulacyjne z okazji zakończenia V kadencji oraz w roku Jubileuszu 
XX – lecia Samorządu Terytorialnego w Polsce, a w szczególności naszego Samorządu, składam 
wyrazy uznania i podziękowania za zaangażowanie i wkład w rozwój społeczno- gospodarczy 
Naszej Małej Ojczyzny. Droga ku przeobrażeniom nie była łatwa, jednakże 20 lat działalności 
samorządów pięciu  kadencji,  dokonania  natury  gospodarczej  i  społecznej  sprawiły,  że  dzisiaj 
nasza  gmina  to  przykład  skuteczności,  zaangażowania  mieszkańców w umacnianie  lokalnych 
więzi społecznych, w wspieranie rozwoju regionalnego w podnoszenie jakości życia mieszkańców. 
To  gmina,  która  uwolniwszy  skrywany  przez  lata  potencjał  społeczny  weszła  na  drogę 
nowoczesności i rozwoju opartego na solidnym fundamencie, na pracy i talencie mieszkańców. 
Wszystkie  dotychczasowe osiągnięcia  to  wspólny  sukces  wielu  ludzi  począwszy  od  radnych i 
władz  gminy,  poprzez   pracowników urzędu  i  jednostek  organizacyjnych,  sołtysów,  szefów i 
pracowników organizacji społecznych. Dziękuję raz jeszcze, składam wyrazy szacunku i uznania 
tym wszystkim, którzy swoją pracą i zaangażowaniem dali świadectwo tego, jak ważne jest dla 
nich dobro wspólne. Życzę wielu sukcesów w życiu osobistym i satysfakcji z dalszej pracy na 
rzecz lokalnej społeczności. Bardzo proszę o wystąpienie wyczytanych osób. 

Wręczanie Listów Gratulacyjnych i podziękowań dla radnych

Przewodnicząca Rady Miejskiej –zostały nam jeszcze wolne wnioski i komunikaty jeśli mają 
Państwo coś do ogłoszenia to bardzo proszę.  jeśli  nie to jeszcze raz chciałabym zaprosić na  
jutrzejsze obchody Święta Niepodległości a zaczną się one mszą świętą w Węgorzynie o godzinie  
9 intencja Rady Miejskiej to nasza ojczyzna i w tej intencji jest zamówiona ta msza po mszy 
będzie również złożenie kwiatów pod miejscem które jest symbolizuje pamięć poległych walcząc 
o tą niepodległą Polskę. Bardzo proszę radny Kaliciński

Radny  Kaliciński –  ja  chyba  jako  jedyny  który  na  pewno  nie  zostanie  radnym  chciałbym 
podziękować  wszystkim  z  którymi  współpracowałem  Pani  Sekretarz,  pani  Skarbnik,  Pani 
Burmistrz

Przewodnicząca Rady Miejskiej –zamykam ostatnią XLVI sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie, 
dziękuję. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 10 ponumerowanych stron oraz 9 załączników. 
Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
          Monika Kuźmińska

Protokołowała:
Anna Adamów
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